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Zdpisnica

z 12. riadneho zasadnutiu Obecndho zustapitel'stva , Sfiniku konandho dfia t 7.7.2012

o 15. 30 ltotl. v butlove Obecndho rtradu v Stitniku na Ndmesti l. mdia v zasudoike.

Pr{tomni: - podfa prezeninej listiny
Prezenind listina - pr{loha zdpisnice

Program 12. riadneho zasadnatia OZ:

I. Otvorenie a prezentdcia
2. Schvdlenie programu rokovania
3. {Jrienie zapisovatela a overovatefov zitpisnice

4. Prejednanie vypracovania projektu kanalizacie obce firmou INVESTCONSUL spol. s.r.o.

Koiice
5. Prijatie uznesenia
6. Zdver

k bodu i. 1 - otvorenie, prezentdcia

12. riadne zasadnutie OZ otvoril starosta obce, ktorlf privital prftomnych poslancov

a obdanov. Skon5tatoval, Le zasadnutie je uzn65ania schopn6, pritomni 7 poslanci, 2
ospravedlnenf : Ing. Ondrej P azela a J in Zobola.

h bodu i. 2 - schvdlenie programa rokovanin

Starosta obce oboznrimil poslancov OZ s programom rokovania. Zitrovei' navrhol aby bol
program doplneny o bod rdzne nakollko sir tu Ziadosti, ktord je potrebn6 vybavit'. Slova sa ujal
poslanec Kuzma apoLiadal aby bol doplnen;f e5te jeden bod a to N6vrh pracovndho timu vo
veci vymeny pozernkov medzi KSK a obcou Stitnik. Starosta dal hlasovat' o programe

s doplnenymi bodmi.

Za: 7 Proti: 0 Zdriali sa: 0

k bodu i. 3 - urienie zapisovatel'a a overovatel'ov ztipisnice

Za overovatel'ov starosta obce navrhol poslancov: Ladislava Hol6czyho alirna Galla za

zapisovatel'ku : p Gallo5ovri. Starosta dal hlasovat'.



k boclu i. 4 - Preiednflnie v)'pracovflnia proiektn kanalizdcie obcefirmou INVESTCONSUL
';;;t. 

'.r.r. 
Koiice

Starosta predniesol cenovit ponuku firmy INVESTCONSUL spol' s'r'o' Koiice na

vypracovanie prolettor.iJ"r."*.nt6cie uuniaa"t"obce stitnik a to vo vySke

kaializdcia 67 635 €

iov :34370€.
Starosta dal kolovat' cenovit ponukrl' avyzualzistupcu firmv INVES-IC0NSUL' aby uviedol

zttkladneinform6cie ako urdili vy3ku predloZenej celo.vej io'''utty' Konatef spolodnosti Ing'

vladimir Rusi6k strudne predstavil d;i;t";rt', spolodnort' ,u ,uober6 rdznou plojektovou'

inZinierskou dinnostoo piidom -uj,i'"r,;"riojict'radoch 
aj speciaristov na projektovante

kanalizirciia eov. Podiel'ali sa na or":"ri""i Gna\3a3ii predooselkinl l KoSickom kraji'

Dalej Ing. Rusir6k "ri"O"f, 
Le prirprulot a"u"i predloZen"l tt'-'out3 qonuky vych1dzah zo

zapoLidanejp6vodnejprojektovej.'aii."''."tfniezrokrrlgg7.Takakosauvildzavtexte
zas1aneiponuky tento projekt svojim-;*h"; a rozsahom nepostaduje k vydaniu UR a SP

nakofko nezohliadiu-le sirdasny stav obce a platne normy' f i uyp'u"ov6vanf cenovei ponuky

r6tali so ,prusr.orrori";;;;'Li" u :" "twath 
a s CoV' Pridom vlpracovanie projektovej

dokument6cie obsahuje niekol'ko- ,'if,|^i^v"h krokov a to spracovanie iednoduchej

dokument6cie pre ridely malei EIA..N;;tiuat nuaneho 'tutot'i'Wzp 
by sa mohlo pristirpit'

k rrypracovurri,, oot .,*.nt6cil pr. t r.*? ["r*"i. a rozhodnutie a stavebn6 povoleni e al po

realiz'ciou. Rovnako by zabezperorruri eiorrosti srivisiace s autorskym a technickym dozorom

podas vystavby 
---a 

t otarraa"iou "tao 

-ll"- 
": 

'elku' 

Cenov6 ponuka vychhdzala

zpredpokladanych;;;;rfttrtrl "lkl"dov 
zvzmysle sadzobnika projektovych pr6c ato

900 000 € _ kanaliz i"i^ 
^ioo000 

€ aan. co ,u tlika dasov6ho rozmedzia pre vypracovaile

dokument6cie prv6 dve etapy uy maiiy ,pt"L"*e wzaa podas 6 mesiacov atealizadnh

etapa bude zinisiei J ,rr"i""i eiia a dostupnfch finandnfch prostriedkov'

poslanec Belanyi poloZil ottnkuOi tato'"loovi ponuka na projeftt je pre celf Stitnik' Na do

dostal odpoved,, zZ-ano.p- Hol6czy upozornil, i9 y 9""9ut; 
ponuft" ia.witdza' Le v prfrcach

nie je zapo(itane*0""i. vySkopisu, ;id; tieto ridaie oUtuttoj" aj starf dokument6cia' S dim

Ing. Rusi6k ,,irri^ii u,r,ri";ol, L" dai;;;;;e*i po"zii*rn6 prebeni z p0vodn6ho projektu"

Slovo si zobral Ing. Kuzma pridom ;i;;;1,-;J-posranci Liadari starostu aby oslovil firmy na

vypracovanie poriuky pre ulice Druz'tettnri, Novir aZil'tradntt' S dim starosta zdsadne

nesirhlasil, aby sa riesila iba jedna eu'i oU""' Poslanci P' Gallo a Ing' Kuzma spolodne tvrdili'

Le jedine rieienie je vybudovlnje"-kinariz6ci" ,ra Drrzrtevnei,"zi*radnei aNovej ulici

nakollko obec nikdy nebude 
'-nuf 

tinu"e"J prostriedky.ani na vypracovanie projektu pre' celu

cbec amalo by sa za(at pr6ve ,y*i* "ii.ami 
avybuJovat'"na nich kanaliz'ciu acoV'

Starosta pre spresnenie preditul ,tt"''"i'i"^e' issizoiz' ta* sa uv'dza OZ doporuduje obci

stitnit aby oslovila projektant ov zairdelom vypracovania cenovej ponuky nakanalizitciu pre

obec Stitnik. A rovnako upozornil;; ;;, ie o takejto 'rr."i, ,, itot.i dasti Stitnika bude

vybudovan 5 kana'izttcia nem.Zu po,ru'"' 
',u*i 

,oznoan,ir a mali by sa k tomu vyjadrit, aj

;l#ttfffif otvorl ot(tzku n1a11va1ia' ei ui-1;1oro*.1'::il#'"*1"* projekt na tri

distidky a postupne urobit jednotlivJ;";ii ;;t" iza,. llo by sa prrive spoTinanvmi uiicami'

Na toto reagoval p' Rusi6k un ty*;l"tJfi til]:,l"o"Une uroUit'projekt pre celri obec

a projektanti porJaiu, ktor6 ulice. budir kam napoj#, eo je podmienen6 technickymi

paramerrami a z jeho h'adiska je,yrrffisi. urouidj.anu distidku pre celir obec a budovat'sa

d6 aj etapovito. ieda prip6janie jednotlivj'ch dasti nor,ttn*' eo su tfka projektu je nevyhnutn6

ho vypracovat' pre celir obe_c nurJ.'S#ortu sa d'aiei pftal 1a financovanie projektovej

dokume't6cie, p. ing. Rusi6k ton.tato val, Le u prip#"'[edy by projekt bol uspeiny pri



Tr

Liadaniprostriedkov z fondov n6klady na projektovir dokument6ciu tvoria opr6vnenl' n6klad'

Je potrebn6 5 % spolufdasr. Ale pr. to uUi'u ttltftto za(al zaoberat' projektom je z6klad UR

Sp. Upozornil aj na ddleZitri skutodnost'-uio ,Ze je nevyhnutnd aby boti pozemky' ktor;v1ch by

sa tykala rcaliz(cia, majetkovo pllrrl" vysporiadand, lo;lanci navrhli aby boia vltvoren6

pracovn6 komisia, il;il; d'alej jednar", fi*ot' INVESTCONSUL' Starosta sa opytal' kto

by mal tvorif tirto komisiu. poslanci navrhli aby to boli vsetci poslanci a pracovnik obce' Ing'

Rusi6k odporudil, nakol'ko spr6vcom *.inaniacie pravdepodbbne nebude obec aby to bol

mozno aj nejakf "d;;;ik zvodfxni. starosta dal hrasovat'^o uzneseni obecnd zastupitel'st'o

menuje komisiu na jednanie a miestne setrenie vo veci riesenie kanariz*cie v obci stitnik a to

v zla6eni.. v5etci piri"t.i OZ, odbomik z VVaK Rv, pracovnika obce a zfstupcov firmy

Investconsul spol. *r.". r"si"" slo\rakia' Komisia bude zvolan6 do 16'8'2012 a bude

osloven6 firma lnvestconsul spol' s'r'o' Ko5ice Slovakia

Za:

Za:

k bodu i. 5 Rdzne

l. ziadosf- rieSenie havarijnej situicie ffkajfcej sa vykurovania v M5

Starosta predniesol Ziadost, a rovnako predloZil predbeZnri cenovf ponuku od p' Lipt6ka na

spominand prhce. C;;;;tp"nuka zah*iil;tkd materi6lu 2 850 € a demontitl amontal' 27

radi6torov a ventilov rovnakej uyt orro,."3 ft"a""ty 1 350 €' P' poslanec Rel6nyi sa informoval'

di mOZe byt zakazka priamo zadanftp. iiptatoui,^lu do siarosta odpovedal' Ze musi b1't'

urobeny prieskum trhu. Dal hlasovat'b*tt"r"ti: obecn6 zastupitelstvo srihlasi stym aby

bola rieien ahavar4iasitu6cia v MS Stitnik a to v diastke pribliZne 4 20A €'

Proti: 0

Proti:

Zdr|ali sa:

Zdrilali sa:

2. i'iadosf Sarloty Gallo5ovej o odkripenie pozemku'

starosta informoval dlenov zastupitefs tva, ie ide o pozemok, ktordho odpredaj uZ bol

schr.,6leny v roku 20i i avsak pri kontrole uzneseni o odpredaji majetku' ktorir vykonala

prokuratfra, bolo zisten6, L; nie 3" ,praune znenie uznesenia atak dal hlasovat'

onasledovnom uzneseni. obecnd zastupiteirtuo ,"h y-uf u j e podfa $ 9.ods' 8 pism' e)

zitkona(,.l3SllgglZb.omajetkuobcivznenineskorSichpt"dpito"pred-zu^nehnutel'nosti
vo vlastnictve obce Stitnik, ato: novovytvoren6ho pozemku parcela E' 78114 a805/11 (

zastavanitplocha ) o qfmere 34 a35 m' oddelen6ho geometrickym planom d' 10712012

vyhotovitelia Ing. Du5ana Hricoviny oJ pore*ku gut."1u reg' E * KN parcela d' 890 ( orn6

p6da) ovymere 6748 m2 vkatastr6l;; uzemi btitttik, obec Stitnik zapisandho na LV i'

1288 do vyludn6ho li*r"].*" s;il,y Gallosovej, ul. ochtinska 468" stitnik za kfpnu cenu

1,66 EUVm2 ako pripad osobitndho zreteta zd6vodu, Ze ide oprevod pozemkov nizkej

vymery u oapr.oioil inym ,po*uorn by obci vznikli neprimerane vysoke

,t-,ikludov porovnani s dosiahnutim vynosov'



Zdri.ali sa:

3. Ziadost' Ing. Mfria Macka o odkripenie iasti parciel i. 805/1 a 471

Starosta predloZil Ziadost' Ing. Macka kde bola prtloLen| aj situadn6 mapka. Pritomni bol aj

Liadatel a vysvetlil pritomnym o ahi dast' pozemku ide. Starosta ozrejmil, Ze ridelom nie je
prijatie uznesenia o odpredaji, ale vyjadrenie srihlasu OZ aby p. Macko vedel di mri d'alej
pokradovat' a doloZit' v5etky ostatnd dokumenty ako geometrickli pldn, aby to nerobii
zbytodne. Niisledne dal hlasovat'. OZ prejednalo Ziadost' Ing. Maria Macka a odporrida mu
predloZit v5etky potrebnd doklady.

k bodu i. 6 Ndvrh pracovndho timu vo veci vysporiadania pozemkov medzi KSK u obcou
stitnik

Bod bol zaradeny na n6vrh Ing. Kuzmu a tak sa ujal slova. Ide niivrh pracovndho timu vo veci
vymeny pozemkov medzi KSK a obcou Stitnik. Ide o byval6 udili5te a vodny hrad. Starosta
vystripil a uviedol, Ze podmienky sa zmenili nakofko budovu stardho intern6tu m6 uiz

odsrihlasenri mikroregi6n a bude tam zriadend informadnd stredisko. Starosta d'alej povedal,
Ze v tejto veci urobil maximury a na poslednom zastupitel'stve nebolo odsrihlasend aby bol
vypracovany geometricky pkin tak d6va od tejto veci ruky pred. Nakol'ko KSK uZ rozhodlo
o z6mene a vydalo stihlasnd stanovisko, prebehla aj dohoda s KSK, Ze do 30.6.2012 bud:iu
vypracovand geometrick6 pliny, list s tymto termfnom OZ odsrihlasilo a niisledne ste na
minulom zastupitel'stve OZ odmietlo vypracovanie GP. Starosta d'alej predlolil aj list z KSK
a odpoved' na tento list. P. Kuzma nad'alej tvrdil, Ze je potrebn6 aby bola q.tvorenii komisia,
ktor6 sa tam p6jde poznet' dri lypracovat' geometricky plin a bude jednat' s KSK. Poslanci
tvrdili, Ze nemohli srihlasit'bez geometrickdho p16nu, mali vraj predioZen6 len parcelnd disla
a mapky. Na to reagoval pritomni obdan p. Sisik s tym, Lebol na ostatnorn zastupitel'stve, kde
poslanci tvrdili, ie satam pdjdu pozrief aurobia miestne Setrenie. Bol zvedavy na vysledky
tohto Setrenia. Poslanci neuviedli liadne vysledky. P. Sisik d'alej navrhol, ie aj pri vl.tvoreni
komisie by mal byt' urdeny jeden dlovek, ktory bude maf zodpovednost' za vysledky. P.
Belrinyi sa ohradil, 2e starosta nemd pr6vomoc urdovat'zodpovednost'poslancov. Ing. Kuzma
navrhol aby titto diskusia bola ukondend a starosta dal hlasovat' o tom, di bude vl.tvoren6
komisia. Hlasovalo sa : Obecnd zastupitel'stvo schval'uje vy'tvorenie komisie vo veci
vysporiadanie pozemkov medzi KSK a obcou Stitnik v zlolenivietci poslanci..

Za: Proti: 0 Zdri.ali sa:

0

Diskusitt

Nakol'ko boli prejednan6 v5etky body programu starosta sa
aby vysttipili ak maju zttujem. O slovo sa prihkisil p. Vido,

obr6til na pritomnych obdanov
ktorl' predniesol svoj probldm



I

s rusenim nodneho pokoja, nakofko jeho dom susedi s pizzeriou v Stitniku a podla jeho slov

tam aj v neskorycn 
""ery"fr 

hodin6ch je duly Zivot asusedov to vyrusuje. Rovnako uviedol.

Ze majitel'a tohio podniku v sridasnosti prehlbujri pivnicu a chcir tam zriadit' diskotdku s dim

z6sadne nesrihlasi a obr6til sa aj na starostu di m6 o tom vedomost'' Starosta o tom nevedel

aOZ odporudilo p. Vidovi aby sa obr6til na Obecny rirad pisomnou st'aZnost'ou. Dalei

pokradoval p. vido s probldmom. Le sa na n6mesti aj po desiatej hodine zdrLiavaiu skupinky'

mladych a robia u.f f.f hluk, priSi'ajti hlasnf hudbu z iiut. vyspevujir a vykrikujri. Oni sami si

s tym uZ nevedia ,udy, Kontuktovali uZ aj policajnri hliadku. Policajti v5ak, podfa slov p'

Vida, pritomnych lbi pohiadali aby sa presunuli inam, ani ich nelegitimovali. A zitbava na

namesti d'alej pokradovala. P. Vido sa e5te vrdtil k probldmom s prev6dzkou pizzerie

a uviedol, Le tarn stavajri pristresok, op1.tal sa di na nepotrebujir povolenie' Starosta prisl'irbil,

Le tampo5le pracovnidiu stavebn6ho irradu. Rovnako sa vyjadril. a1 k otinke ru3enia nodndho

pokoja, starosta opiitovne iiadal riaditefa policajn6ho oddelenia v Stftniku aby rie5il tuto

situriciu a aby vypracoval pkin monito.o,rutiu obce. Starosta LiadaI aby zvy5ilo pozornost' aj

pri kontrole totoZnosti j ednotliv;fch obdanov'

blo,uo si zobrala p. Z1uodski, ktorri uviedla, Le ako obdan nesrihlasi s tym, aby bola

kanalizirciabudovan6len na spominanych uliciach, nakofko obdania napr. na uliciach Tichej

a Mieror.'ei si musia diwat' Lumpy vyderp6vat' na vlastnd n6klady a obyvatelia ulic

DruZstevnej, Novej aZilhradnei neplatia zato uL40 rokov'

Nakofko sa obdania o slovo neprihl6sili, OZ pre5lo ku kontrole prijatych uzneseni'

N6sledne starosta pod'akoval pritomnym a ukondil zasadnutie OZ.

Zapisala Gallo5ovii, di'a I7 .l .2AI2
oBEc Srfrrulr
o49 32 Srfrrurx

Milo5 Gaflo Barnrlk
starosutroDce

l. Overovatef Ladislav 2" over


